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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:3510 Rovdjurstrycket i Gävleborg

Rovdjurstrycket är mycket högt i Gävleborg, vilket påverkar levnadsvillkoren 
för såväl lantbrukare och jägare som barnfamiljer. Tidningen Hela Hälsingland 
skriver: 

”Årets björnjakt var snabbt avklarad i länets västra jaktområde. Jakten inleddes 
i lördags och redan strax före klockan sju på söndagsmorgonen var den sista av 
de 55 tilldelade björnarna fälld. De sammanlagt 70 björnar som länsstyrelsen 
tilldelat Gävleborgs båda jaktområden borde ha varit fler, anser företrädare för 
jägarförbundet. – Det är en alldeles för liten tilldelning i Gävleborgs län mot för 
vad det borde vara. Jämtland fick 100 fler än tilltänkt och i Västernorrland 
fördubblades antalet från i fjol. I Gävleborg fick vi tio stycken fler”, berättar en 
företrädare för Jägarförbundet vidare i samma artikel.

Det höga rovdjurstrycket i Gävleborg måste sänkas så att inte rovdjuren 
påverkar för många negativt. 

Jag vill därför fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vad avser ministern att vidta för åtgärder för att säkerställa att inte 
rovdjurstrycket är för högt i Gävleborg med alla de negativa konsekvenser det 
innebär?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-25
Besvaras senast
2021-09-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


